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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DE 
SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL 25 
D’OCTUBRE DE 2012. 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 10 
Caràcter: ordinari 
Data: 25 d’octubre de 2012 
Horari: de 20:00 a 21:54 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (CIU) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres (CIU) 
- Sra. Gemma Duran i Franch (CIU) 
- Sr. Robert Subiron i Olmos (CIU) 
- Sr. Jaume Arcos Vinyals (9SV) 
- Sr . Antoni José i Casas (9SV) 
- Sr. Jordi Castaños i Plana (9SV) 
- Sra. Maria Villalta i Morro (9SV) 
- Sr. Lluis Bisbal i Pujol (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA+ENTESA-AM) 
- Sra. Glòria Aymerich Gázquez, (PP) 
 
 
Secretari: 
 
- Sr. Francesc Ortiz Amat, secretari interventor de la Corporació 
 
 
Obre la sessió el senyor President per tractar els assumptes inclosos en el 
següent: 
 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE DATA 26 DE JULIOL DE 2012. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
TERCER APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL COMPTE GENERAL DE 2011. 



 

 
QUART. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DE L’EXPEDIENT DE 
MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 3/2012. 
 
CINQUÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE PROPOSTA 
D’APROVACIÓ INICIAL DE LA XIFRA DE POBLACIÓ A DATA 1 DE GENER 
DE 2012. 
 
SISÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE PROPOSTA 
D’APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PERI 
DEL NUCLI HISTÒRIC PER A LA CONNEXIÓ DEL CARRER DE BAIX AMB 
EL CARRER DE CAN RAMS.  
 
SETÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE PROPOSTA 
D’APROVACIÓ DEL PLA D’ACTUACIÓ MUNICIPAL 2011-2015. 
 
VUITÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE PROPOSTA DE 
RATIFICACIÓ DEL CONVENI DE CESSIÓ DEL TERRENY CONEGUT COM 
LA “PASTILLA DE TELEFÒNICA” I L’ACTA D’OCUPACIÓ SIGNAT EN 
DATA 11 D’OCTUBRE DE 2012. 
 
NOVÈ. PROPOSTA D’ACORD, PER AL PLE MUNICIPAL D’OCTUBRE DE 
2012, I RELATIVA A IMPLANTAR EL “CAMÍ ESCOLAR SEGUR”  I QUE 
PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DE 9SV PER A LA SEVA APROVACIÓ 
AL PLE MUNICIPAL. 
 
DESÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE DATA 26 DE JULIOL DE 2012. 
 
El senyor Alcalde pregunta als assistents si tenen alguna objecció a l’acta de la 
sessió ordinària de data 26 de juliol de 2012. 
 
El senyor Secretari explica que apareix un error material a l’acta quan el regidor 
senyor Robert Subiron en relació a la Passera del Pas de la Xata diu “... s’ha 
valorat passar travessant la via del tren però no era possible” i en realitat el que 
ha de dir és “s’ha valorat posar passeres de tren però no era possible”. 
 
Un cop feta l’esmena, s’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària de 
data 26 de juliol de 2012. 
 
 
 



 

 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
  
El senyor secretari llegeix totes les publicacions de més interès, aparegudes en 
el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín Oficial 
del Estado, des de la darrera sessió. Els/les senyors/es assistents es donen per 
assabentats/des. 
 
 
TERCER APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL COMPTE GENERAL DE 2011. 
 
Exposa l’assumpte el senyor Lluís Bisbal i Pujol, regidor d’Hisenda. Explica que 
ha transcorregut el termini d’exposició pública del Compte general corresponent 
a l'exercici de 2011 i no ha estat presentada cap reclamació. 
 
L’expedient va ser examinat minuciosament per la Comissió Especial de 
Comptes i ja va emetre l’informe favorable. 
 
Per tant, examinat l’expedient 75/2012, en resulta que el compte de referència 
està correctament rendit i justificat. 
 
La Comissió Informativa també va emetre dictamen favorable. 
 
Pren la paraula la senyora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP, per 
exposar el següent: 
 
“El Partit Popular donarà al seu vot favorable als comptes Generals del 2011 no havent 
detectat cap incidència ni cap partida que ens cridi l'atenció. Els comptes de l'Ajuntament estan 
globalment sanejats i amb superàvit, diferència d'altres Ajuntaments d'avui dia. El que si 
voldríem suggerir si ens és permès, és que tot i que els comptes estan auditats per la 
Sindicatura de Comptes de la Generalitat, la memòria anés acompanyada amb un informe 
d'aquells aspectes més significatius de algunes partides, expressant clarament d’on provenen 
alguns resultats per poder entendre millor les xifres. I no limitar-se a fer una exposició d'algunes 
partides tipus concepte sense saber quin criteri s'ha establert. Gràcies.” 

El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, explica que en general no han 
vist cap irregularitat però creuen que hi han algunes partides que es podrien 
contenir més i anomena el material d’oficina, telefonia,  i per això el seu grup 
s’abstindrà. 
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, pren la paraula per explicar 
que li sorprèn que totes les obres d’import significatiu hagin estat adjudicades a 
la mateixa empresa,  encara que no ha constatat res, li provoca incertessa i per 
això s’abstindrà. 
 



 

Per tant, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CiU (6), PSC 
(1) i PP (1) i l’abstenció de 9SV (4) i Esquerra (1): 
 
 
Primer. L’aprovació del Compte General de l’exercici de 2011. 
 
Segon. Trametre el present acord, juntament amb la documentació necessària 
a la Sindicatura de Comptes de Catalunya. 
 
 
QUART. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DE L’EXPEDIENT DE 
MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 3/2012. 
 
Pren la paraula el senyor Lluís Bisbal i Pujol, regidor d’Hisenda, per exposar 
l’assumpte. El senyor Bisbal explica les partides en què la consignació ha 
resultat insuficient pel funcionament del dia a dia.  

Es transcriu la proposta d’acord al Ple: 

“PROPOSTA DE RESOLUCIÓ 
 
Davant l’existència de les despeses que no es poden demorar fins a l’exercici 
següent per a les quals el crèdit consignat en el vigent Pressupost de la 
Corporació és insuficient i no ampliable, i davant la necessitat d’efectuar 
transferències de crèdits d’altres aplicacions del Pressupost vigent no 
compromeses pertanyents a diferent grup de funció que no afecten a baixes i 
altes de crèdits de personal i altes noves de despesa, 
 
Atès l’informe de Secretaria de data 10 d’octubre de 2012 sobre la Legislació 
aplicable i el procediment a seguir, atesa la Memòria d’Alcaldia i l’informe 
d’Intervenció , així com el certificat de disponibilitat de crèdit a minorar. 
 
LEGISLACIÓ APLICABLE 
 
— Els articles 169, 170 i 172 a 177 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals. 
— Els articles 40 a 42 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es 
desenvolupa el Capítol I, del Títol VI, del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, en matèria de Pressupostos. 
— L’article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del 
Règim Local.  
— L’Ordre EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s’aprova l’estructura 
de pressupostos de les entitats locals. 



 

— Resolució de 14 de setembre de 2009, de la Direcció General de 
Coordinació Financera amb les Comunitats Autònomes i amb les Entitats 
Locals, per la qual es Dicten Mesures per al Desplegament de l’Ordre 
EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s’aprova l’Estructura dels 
Pressupostos de les Entitats Locals. 
 
Atesos els antecedents, es considera que l’expedient s’ha tramitat d’acord amb 
la Legislació aplicable, per això, de conformitat amb allò que estableix l’article 
175 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 
es per això que es proposa la  següent, 
 
PROPOSTA DE RESOLUCIÓ 
 
PRIMER. Aprovar l’expedient de modificació de crèdits n.º 3/2012, de 
modificació i habilitació de crèdits, d’acord amb el detall següent: 
 
DESPESES 
Partides a Suplementar: 

 
 PARTIDA   DESCRIPCIÓ CONSIG MODIFIC TOTAL

1 132 22104 1 Vestuari i equip personal Policia 7000 3200 10200

1 150 22709 1 Minutes per confecció de projectes 1000 2000 3000

1 155 21000 1 Conservació vies i espais públics 110500 15000 125500

1 169 21300 1 Maquinària, instal·lacions tècniques i utillatge. 30000 6000 36000

1 169 21301 1 Conservació eines i estris de la Brigada 15000 4000 19000

1 169 22104 1 Vestuari. 7000 5000 12000

1 169 62316 1 Adquisició maquinària i eines Brigada 18130,3 2000 20130,3

1 342 62205 1 MILLORA EQUIPAMENTS ESPORTIUS 7600 3000 10600

1 425 22646 1 Actuacions en matèria d'estalvi energètic 20000 24500 44500

1 920 22000 1 Material d'oficina 10000 2000 12000

 
TOTAL 66.700,00 € 
 
 
FONTS DE FINANÇAMENT 
Majors ingressos recaptats en les següents partides d’ingressos: 
 
 
PARTIDA  CONCEPTE     PREV DEFI MODIFICACIÓ 
1  11600  Impost sobre increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana. 186500 24994 

1  29000  Impost sobre construccions, instal∙lacions i obres. 180000 8797 

1  32100  Llicències urbanístiques.  35000 32909 



 

 
 
TOTAL 66.700,00 € 
 
SEGON. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província, per quinze dies, durant els quals els interessats podran 
examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. L’expedient es considerarà 
definitivament aprovat si durant l’esmentat termini no es presenten 
reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per a 
resoldre-les. 
 
 
Això no obstant, la Corporació acordarà allò que consideri convenient.” 
 

El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, pren la paraula per manifestar 
que no entén les desviacions del 50% i 75% del vestuari de la Brigada o de la 
Policia i vol explicacions 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, primer tinent d’alcalde, explica que es deu 
a què s’han vist obligats la contractació d’agents interins de la Policia per cobrir 
diverses baixes. 
 
El senyor Lluís Bisbal manifesta que el vestuari de la brigada també es deu a 
noves contractacions pels contractes de relleu. 
 
El senyor Robert Subiron, regidor d’Obres i Serveis Municipals, explica que és 
degut als contractes de relleu per cobrir diverses jubilacions parcials i la pujada 
de l’IVA per l’equipació de la temporada d’hivern. 
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, manifesta que en general no té 
res a dir, perquè entén que són imprevistos, però en la partida relativa a 
l’estalvi energètic, pregunta quines són les mesures a adoptar, perquè si nomes 
és canviar bombetes, no està justificada, es poden fer accions amb més 
incidència, com pot ser el doble de cablejat per regular la intensitat, i demana a 
l’alcalde si ha fet una consulta a l’Ajuntament de Sant Cugat, relatiu a 
l’enllumenat que han posat.  Per això s’abstindrà en la votació. 
 
El senyor Alcalde pren la paraula per comentar al senyor Orts el cas del 
municipi de Sant Cugat del Vallès, on practiquen l’estalvi intel·ligent. Aquest 
exemple va ser posat a la Comissió Informativa per part del senyor Orts. El 
senyor alcalde ha preguntat i li han manifestat que no acaba de funcionar bé. 
Aquí es tracta de canviar tot l’enllumenat del sector del Golf i s’ha valorat la 
instal·lació de LEDs. S’han decantat finalment per posar làmpades 
d’hal·logenurs metàl·lics. 
 



 

Tot seguit, exposa el senyor Amadeu Clofent Rosique que hi ha 370 punts de 
vapor de sodi i que han arribat al final de la seva vida útil. S’ha decidit canviar 
les lluminàries amb una reducció del 60% del consum, amb el que s’estalvia. 
 
El senyor Orts no critica aquestes inversions, sinó que no li acaba de 
convèncer la solució, ha de ser més profunda. S’ha de donar un pas més 
endavant. Estem en un poble insostenible perquè toca a gairebé una farola per 
cada dos habitants i si es mira el consum d’aigua ens quedaríem esgarrifats. 
Tot està molt bé, però no es redueix la contaminació lumínica.  
 
El senyor alcalde comenta el PAES i que Sant Vicenç és el municipi del 
Maresme que més estalvia i que dedica als seus pressupostos molts diners en 
matèria d’estalvi energètic. Es va demanar una auditoria a la Diputació i el 
resultat va en aquest sentit. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, planteja en el material 
d’oficina, que es miri la utilització de paper reciclat. 
 
Finalment, s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CiU (6), 
9SV (4), PSC (1) i PP (1) i l’abstenció d’Esquerra (1), aprovar la proposta 
anteriorment transcrita en tots els seus extrems. 
  
 
CINQUÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE PROPOSTA 
D’APROVACIÓ INICIAL DE LA XIFRA DE POBLACIÓ A DATA 1 DE GENER 
DE 2012. 
 
Exposa l’assumpte el senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu del Grup 
Municipal de Convergència i Unió. 

D’acord amb el que disposa l’article 81 del Reglament de Població i 
Demarcació Territorial de les Entitats locals, els Ajuntaments han d’aprovar la 
revisió dels seus Padrons Municipals, en referència a 1 de gener de cada any, 
formalitzant les actuacions dutes a terme durant l’exercici anterior. 

ATESES les variacions produïdes en el Padró continu de Sant Vicenç de 
Montalt en el decurs de l’any 2010, que han estat trameses a l’Institut Nacional 
d’Estadística a través de la Diputació de Barcelona,  

ATÈS el resultat de la coordinació i conciliació periòdica  de les dades de 
l’esmentat Padró amb l’INE, 

ATÈS l’Estudi Estadístic elaborat amb les dades obrants al Padró Municipal 
d’Habitants, 



 

VIST l’informe presentat per la responsable del Padró d’Habitants en relació a 
la Xifra del Padró d’Habitants, a 1 de gener de 2012 i l’Estudi Estadístic de 
Població, relatiu a l’any 2011,  

La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 

La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 

El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 9SV, pregunta 
si es tenen dades sobre les persones que marxen a l’estranger. 

El senyor alcalde li respon que no. 

Finalment, s’acorda, per unanimitat, l’adopció dels acords següents: 

Primer. Aprovar, amb caràcter inicial, d'acord amb l'article 82.1 del Reial Decret 
1690/1986, d’11 juliol, pel qual s’aprova el Reglament de Població i Demarcació 
Territorial de les Entitats Locals, el resum numèric del Padró Municipal 
d’Habitants, amb el següent resultat: 

XIFRA DE POBLACIÓ A 1 DE GENER DE 2012 
 
 
 
1. Variacions en el número d’habitants 
 
 

CONCEPTE TOTAL HOMES DONES 
Població del municipi a 01/01/2011 5.854 2.973 2.881 
Altes 01/01/11 a 01/01/12 467 244 223 
Baixes 01/01/11 a 01/01/12 443 238 205 
Modificacions  01/01/11 a 01/01/12 
(sense repercussió a la xifra de població) 719 366 353 

Població del municipi a 01/01/12 5.878 2.979 2.899 
 
 
   
2. Causes de variació en el número d’habitants 

 
 

CONCEPTE TOTAL 
Altes per canvi de residència  365 
Altes per canvi de residència provinents de l’estranger  37 
Naixements  59 
Altes per omissió 6 
Baixes per canvi de domicili en el mateix municipi 146 



 

Baixes per canvi de residència  343 
Baixes per canvi de residència amb destí a l’estranger  19 
Defuncions  38 
Baixes per duplicat 0 
Baixes per inscripció indeguda 25 
Baixes per no renovació estrangers sense T.P.R. 18 

 
 
 
3.  Altres per moviments que no repercuteixen en la xifra final de població 
 
 

CONCEPTE TOTAL 
Renovació estrangers sense T. P. R.  51 
Modificacions de dades del domicili 1 
Modificacions de dades personals   426 
Canvis de domicili entre entitats del municipi  146 
Confirmació residència estrangers comunitaris 30 
Canvi seccionat 65 

 
 

Segon. Obrir un termini d'exposició pública de quinze dies, d'acord amb l'article 
anteriorment esmentat, perquè qualsevol persona interessada pugui presentar 
les reclamacions i/o suggeriments que consideri escaients, aquestes seran 
resoltes per l’Ajuntament.  

Tercer. Aprovar així mateix l’Estudi Estadístic de Població, relatiu a l’any 2011 
el qual consta a l’expedient. 

 
 
SISÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE PROPOSTA 
D’APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PERI 
DEL NUCLI HISTÒRIC PER A LA CONNEXIÓ DEL CARRER DE BAIX AMB 
EL CARRER DE CAN RAMS.  
 
Exposa l’assumpte el senyor Enric Miralles, Regidor d’Urbanisme. 
 
El Ple de l’Ajuntament, en sessió de data 26 de juliol de 2012, va aprovar, amb 
caràcter inicial, la Modificació Puntual del PERI del Nucli Històric per a la 
connexió del carrer de Baix amb el carrer de Can Rams, 
 



 

L’esmentat acord fou publicat en la pàgina web municipal, en el DOGC i en el 
BOPB i en el diari el Punt de 9 d’agost de 2012, sense que s’hagi presentat cap 
reclamació al respecte. 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat,  
 
Primer. Aprovar provisionalment la modificació puntual del PERI del Nucli 
Històric per a la connexió del carrer de Baix amb el carrer de Can Rams. 
 
Segon. Trametre el present expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de 
Barcelona per a la seva aprovació definitiva.  
 

 
SETÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE PROPOSTA 
D’APROVACIÓ DEL PLA D’ACTUACIÓ MUNICIPAL 2011-2015. 
 
Pren la paraula el senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CiU, per 
explicar que la redacció del Pla ha anat a càrrec del Consell Comarcal del 
Maresme. Es tracta d’un document que és el full de ruta, la carta de navegació 
de l’Equip de Govern fins a final de la legislatura. Això representa un 
compromís cap al poble. Volen passar-ho pel Ple per refermar el compromís. 
 
La proposta de la Junta de Govern Local es transcriu tot seguit: 
 
“L’Equip de Govern ha enllestit el Pla d’Actuació Municipal 2011-2015. Es 
considera que el municipi de Sant Vicenç de Montalt es troba immers en un 
procés d’intensa transformació i dinamisme, malgrat els temps de crisis que 
ens afecten. Hi ha reptes en el terreny de l’urbanisme, la cultura, la promoció 
econòmica, la participació ciutadana o la cohesió social i cal encarar-los.  
 
El Pla d’Actuació Municipal és la “carta de navegació” que ha de guiar les 
polítiques de l’Ajuntament fins el 2015 cap a un port de desenvolupament 
econòmic, de dinamisme social i cultural, d’igualtat d’oportunitats, de serveis a 
les persones i de respecte a l’entorn urbà i natural. 
 
El Programa d’Actuació Municipal (PAM) de l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt 2011-2015 és el full de ruta, l’instrument de planificació de les 
actuacions que l’equip de govern ha dissenyat pels propers quatre anys.  
 



 

Malgrat els temps de difícil situació econòmica l’Equip de Govern considera 
molt necessari l’elaboració d’un PAM que permeti: 
 
 Marcar unes línies estratègiques clares que serveixin per a alinear a tot 

el consistori enfront a unes fites concretes. 
 Ajustar els limitats recursos econòmics a les actuacions marcades com a 

prioritàries. 
 Disposar d’una eina que permeti avaluar i reorientar les  polítiques i 

actuacions realitzades pels diferents departaments/serveis. 
 Retre comptes a la ciutadania sobre l’acció de govern. 
 Retre comptes als representants polítics dels resultats obtinguts a partir 

de la gestió de govern. 
 
En aquest sentit, el Govern de Sant Vicenç de Montalt es marca com a missió 
la de fer de Sant Vicenç de Montalt un poble de i per a les persones que 
promovent el coneixement de l’entorn, generi sentit de pertinença, participació i 
cohesió social. I a partir d’aquest objectiu general es concreta en quatre eixos  
estratègics. Aquests són: 
 
 Un Ajuntament eficient, transparent i amb capacitat d’escoltar i de donar 

resposta a les demandes socials.  
 Un entorn natural i urbanístic respectuós, integrador i que faciliti la 

interconnexió de les persones. 
 Un poble on hi tinguin cabuda tots els projectes de vida, posant a l’abast 

les oportunitats per fer-los realitat i sense exclusions. 
 Una economia amb dimensió humana, connectada amb l’entorn i basada 

en el coneixement i la qualitat. 
 
Per això, la Junta de Govern Local, per unanimitat, acorda elevar al Ple la 
següent proposta d’acord: 
 
Primer. Aprovar el Programa d’Actuació Municipal (PAM) de l’Ajuntament de 
Sant Vicenç de Montalt 2011-2015. S’adjunta el PAM. 
 

PAM SVM 2011-2015 
doc def.pdf  

 
Segon. Donar-ne l’oportuna difusió als mitjans de comunicació municipals.” 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 9SV, manifesta 
que es tracta d’un document molt important. Es tracta d’una eina de control de 



 

l’acció de govern. Valoren positivament que s’hagi fet. Fa pràcticament un any 
que s’està treballant però els grups de l’oposició només en tenen coneixement 
fa quinze dies o una setmana. Es tracta d’un document tancat, l’oposició i la 
ciutadania no ha pogut participar. La pregunta és si a partir d’ara s’obrirà un 
procés participatiu o està tancat, i si es portarà al Consell de Vila. 
 
El senyor alcalde li respon que no es tracta d’un Pla Estratègic, això és un pla 
d’actuació del govern. Explica les diferències entre PAM i Pla Estratègic llegint 
un escrit: “El PAM és el document que recull les prioritats del govern. És el full 
de ruta pels anys de mandat. El PAM estableix els grans objectius del mandat i 
estableix els eixos d’actuació i les principals accions que s’executaran. Cal 
diferenciar el que és un pla d’actuació municipal del que és un pla estratègic del 
municipi. El PAM és un document elaborat pel govern municipal que marca 
d’una manera sistemàtica quines són les seves prioritats pel mandat. Li serveix 
per ordenar l’acció de govern i per retre comptes davant de la ciutadania. Per 
això, no és necessari organitzar una estratègia participativa que, en canvi, sí 
trobem en els plans estratègics territorials, que busquen facilitar les relacions 
amb els agents econòmics i socials implicant-los en el model de poble. Ens 
trobem, doncs, amb dos tipus d’instruments de planificació ben diferents: el 
PAM iniciat, implementat i avaluat pel propi govern municipal, i el pla estratègic, 
que s’elabora, executa i avalua de forma participativa i integrant en el procés 
els actors socials, econòmics, culturals i polítics rellevants del municipi.” 
 
Pren la paraula el senyor Arcos manifesta el següent: “Per 9SV la confecció del 
Pla d’actuació municipal és una qüestió que, més enllà de respondre a una 
necessitat interna, com l’està plantejant el govern, concerneix a tot el poble. Un 
PAM ha de plantejar-se com un document de vila, que compti amb les 
aportacions, el seguiment crític i la complicitat del seu teixit social. 
 
No és concebible un PAM sense escoltar a la ciutadania i sense incorporar-hi 
les seves aportacions i opinions. 
 
Si aprovem aquest PAM sense cap mena de participació l’equip de govern 
haurà perdut l’oportunitat d’incorporar al debat públic sobre Sant Vicenç a 
d’altres persones i, amb això, donar un nou impuls a la democràcia local.”  
 
A més a més, aprofundeix dient que ha d’anar al Consell de Vila perquè així ho 
diu el Reglament de Participació Ciudadana, aprovat per l’Ajuntament com una 
funció d’aquest. 
 
El senyor alcalde li replica tot dient que és un programa de mandat,  i recollit als 
programes electorals i reflectit a l’acord de governabilitat entre CIU i PSC 
 
El Sr. Arcos reclama que es canviï el nom de PAM per un altre, sino s’haurà de 
portar a participació Ciudadana. 
 



 

 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CiU, dóna la raó al Sr. Arcos, 
però explica que hi ha accions concretes que ja  han de passar per participació, 
i altres que encara no.  El que fan és plasmar els dos programes electorals, no 
dissenyar-ne cap nou.  El que es vol  és comprometre l’Equip de Govern en el 
que s’ha de fer fins a final de legislatura,  la intenció és que aquestes línies 
siguin clares, possibles i viables. 
 
El senyor Jaume Arcos fa una proposta d’aprovació participativa del PAM de la 
següent manera:  
 
“QUÈ DEMANEM: 

Fases i actuacions que proposa 9SV per el PAM a partir d’ara: 

FASE ACTUACIONS Calendari 

 

 

 

 

 

D’informació i 
comunicació 

1.- Presentació a la comissió informativa 

 

Octubre  

 

2.- Ple d’aprovació provisional del PAM 

 

Octubre 

 

3.- Audiència pública 

 Informar que és el PAM 
 Donar a conèixer el document inicial del PAM 
 Informar del procés participatiu: objectius, 

canals i espais per participar i calendari. 
 Incentivar la participació 
 

4.- Reunió del Consell de Vila i creació d’un Grup 
de Treball específic sobre el PAM. 

 

 

 

 

 

 

Novembre 

 

 

 

 

 

 

5.- L’ajuntament proporciona els canals i espais 
perquè tots els ciutadans que hi vulguin participar amb 
les seves opinions, propostes i aportacions ho puguin 
fer. 

 Ciutadans via correu electrònic 
 Entitats via reunions presencials 

 

 

 



 

 

D’aportacions ciutadanes 

 

6.- Reunió/ns Grup de Treball del Consell de Vila 

 

Novembre 

 

Desembre 

 

 

 

 

 

 

 

De devolució i aprovació 
definitiva 

7.- Resposta raonada, per part de l’ajuntament, a totes 
les propostes i aportacions. 

 

 

Gener 

 

8.- Convocatòria extraordinària del Consell de Vila. 
Informe Grup de Treball. 

 

 

Gener 

9.- Elaboració d’una memòria participativa amb tota la 
documentació generada per el procés. 

 

 

Gener 

 

 

10.- Redacció del PAM definitiu. 

 

Gener 
Febrer 

 

 

11.- Ple d’aprovació definitiva del PAM. 

 

12.- Audiència pública presentació document definitiu. 

 

 

Febrer 

 

REGLAMENT DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA (aprovat el 17 de setembre de 
2012) 
 
L’Ajuntament ha de recollir les demandes socials per a innovar pel que fa a 
mecanismes de participació, els instruments de planejament de la gestió i del 
planejament estratègic. 
 



 

L’Administració Local ha de garantir la participació ciutadana en les tasques de 
gestió del municipi, essent aquesta participació l’eix vertebrador de la totalitat 
de les àrees municipals. 
 
Els dubtes que puguin plantejar-se en l’aplicació de les prescripcions d’aquest 
Reglament s’interpretaran de forma que prevalgui la solució que asseguri la 
màxima participació, publicitat i informació de les actuacions polític - 
administratives. 
 
 
II.3.1. El Consell de Vila 
 
1. Funcions del Consell de Vila: 
 

3. Assessorar l’Ajuntament en la definició de les grans línies de la política i 
la gestió municipal, i generar consens vilatà  sobre aquests temes: 

 
- Pla estratègic. 
- Programa d’actuació anual o plurianual: conèixer i debatre els grans 

projectes i avantprojectes de l’Ajuntament, i en general tots aquells 
projectes i avantprojectes els quals la majoria del Consell acordi tractar. 

 
 
Sr. Alcalde és preceptiu portar a terme aquest procés participatiu, ja que així ho 
marca la normativa municipal 
 
 
Pobles i ciutats que aquest any han elaborat un PAM amb un procés 
participatiu 
 
BARCELONA 
SABADELL 
MATARÓ 
SANTA COLOMA DE GRAMENET 
VILANOVA I LA GELTRÚ 
ARENYS DE MUNT 
VILASSAR DE MAR...” 
 
El Sr. Arcos finalitza tot dient que entendria això si fos un programa de govern o 
de mandat, l’insta a que canviï el nom, i en tot cas, quan al contingut. 
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, pren la paraula per explicar 
que la Llei de Bases de Règim Local no preveu ni el Pla Estratègic ni el PAM 
com una figura legal. Sap que l’equip de govern farà el PAM que vulgui. El que 
creu que necessita és un Pla Estratègic, i un DAFO (punts febles i forts) no 
permet això. Està d’acord amb 9SV en què aquest PAM es podria millorar amb 



 

participació ciutadana. La seva crítica és que es portés amb “total secretisme”. 
Es co 
 
El senyor Arcos torna a reafirmar que la nostra normativa contempla un procés 
per a l’aprovació d’un PAM, que és el Reglament de Participació Ciutadana i és 
preceptiva la participació ciutadana. A més, quan al contingut, falta l’agenda de 
participació del mandat, ja que ho diu el mateix Reglament. Demana que es 
retiri el punt per mirar-lo bé. No hi ha un sistema d’indicadors objectius, falta un 
marc econòmic i pressupostari. No creu que hi hagi cap actuació que estigui 
fora de lloc, però moltes són millorables.  
 
El senyor alcalde manifesta que es presenta  com una “prova de mandat”. Els 
assessors tècnics han informat sobre la innecessarietat de portar-lo a 
participació ciutadana. Es tracta de rendir comptes a la ciutadania de l’objectiu 
de mandat en funció del seu programa electoral.  
 
El senyor Arcos rebat que llavors es tracta d’un pla de mandat o programa de 
govern, la Diputació ho defineix i llegeix el següent:  
 

“Primer de tot aclarim conceptes, segons la diputació: 

Un Pla d’actuació municipal (PAM): és un document que detalla el compromís 

estratègic de futur de la política municipal i que estableix els principis i valors 

que regiran aquesta política, els horitzons de futur amb objectius de mig o llarg 

termini (de 5 a 10 anys), ... el conjunt d’actuacions que es preveuen realitzar, 

un pla de seguiment de les mateixes amb la fixació d’objectius intermedis, 

normalment anuals, etc. El termini normalment excedeix el mandat electoral de 

l’actual equip consistorial. 

El Pla de govern o de mandat, en canvi, ve a ser una concreció del PAM, 

també amb objectius, estratègies i línies d’actuació, però ajustat als límits de la 

duració del mandat d’un determinat govern consistorial. Cal dir que en algunes 

ocasions el PAM s’ajusta més a les característiques d’un Pla de mandat 

articulat en períodes més curts. 

El que avui és presenta és un pla de govern o de mandat i NO un pla d’actuació 
municipal. 
 
 
 
 
 



 

Finalment, s’acorda, per majoria absoluta amb el vot a favor de CiU (6) i 
PSC (1), l’abstenció del PP (1) i el vot en contra de 9SV (4) i Esquerra (1), 
aprovar la proposta anteriorment transcrita en tots els seus extrems.   
 
 
VUITÈ. DICTAMEN DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE PROPOSTA DE 
RATIFICACIÓ DEL CONVENI DE CESSIÓ DEL TERRENY CONEGUT COM 
LA “PASTILLA DE TELEFÒNICA” I L’ACTA D’OCUPACIÓ SIGNAT EN 
DATA 11 D’OCTUBRE DE 2012. 
 
El senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme, exposa l’assumpte. S’ha 
signat el conveni de cessió del terreny conegut com la “pastilla de telefònica” i 
l’acta d’ocupació en data 11 d’octubre de 2012. 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
La Comissió Informativa va emetre dictamen favorable. 
 
El senyor Jordi Castaños Plana, regidor del Grup Municipal de 9SV, pregunta 
sobre aspectes tècnics del projecte.  
 
El senyor Robert Subiron Olmos, regidor d’Obres i Serveis Municipals, li respon 
sobre el tancament perimetral i les voreres. 
 
Finalment, s’acorda, per unanimitat, ratificar el conveni de cessió del terreny 
conegut com la “pastilla de telefònica” i l’acta d’ocupació en data 11 d’octubre 
de 2012. 
 
Es transcriuen el conveni i l’acta tot seguit: 
 
A Sant Vicenç de Montalt, a  
 
REUNITS 
 
D’una part, el senyor MIQUEL ÀNGEL MARTÍNEZ i CAMARASA, Alcalde President 
de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, assistit pel Secretari de la Corporació, 
senyor Francesc Ortiz i Amat i, 
 
 
De l’altra part, el senyor JUAN LUQUE NUÑEZ, proveït del D.N.I. número 
25.267.209-F , i domiciliat a  carrer Narcís Monturiol, 71-81 de Vilassar de Mar,que 
actua en la seva qualitat d’administrador de la mercantil CONSTRUCCIONES LUQUE 
NUÑEZ, S.A., amb C.I.F., número A-58262924   i domicili fiscal a carrer Narcís 
Monturiol, 71-81, Vilassar de Mar 
 



 

 
Ambdues parts es reconeixen la capacitat legal necessària per a l’atorgament d’aquest 
document i 
 
MANIFESTEN 
 
I – De l’objecte d’aquest conveni 
 
Que la mercantil CONSTRUCCIONES LUQUE NUÑEZ, S.A., es propietària de la 
totalitat del PMU 3 ‘Baix Poble’ del vigent POUM de Sant Vicenç de Montalt, tal com 
s’acredita mitjançant certificacions registrals de les finques que s’adjunten a aquest 
conveni com a document número 1. 
 
Que, per a l’esmentat àmbit, el POUM de Sant Vicenç de Montalt preveu, com a 
càrrega urbanística, l’obertura i urbanització d’un vial que connecti el carrer del 
Montseny amb el carrer Costa Daurada, així com la cessió de dues zones verdes 
llinderes amb aquest vial. 
 
II – De la zona d’equipaments del sector ‘Can Boada’ 
 
Que el Ple de l’Ajuntament, en data 30 de març de 2012, va aprovar amb caràcter 
definitiu, el Pla Especial de Concreció d’Usos de l’equipament situat als carrers Pica 
d’Estats, Montseny, Turó de l’Home i Montnegre de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Aquest Pla especial preveu l’execució de determinades obres d’urbanització, entre les 
quals consta el vial de connexió del carrer del Montseny amb el carrer Costa Daurada 
per millorar l’afectació a mobilitat que, per a la zona, representarà la seva execució. 
 
III – Del Pla d’etapes 
 
Que, en data 18 de juny d’enguany, s’ha iniciat l’obra d’urbanització de la zona 
d’equipaments del sector de ‘can Boada’ i es preveu la seva finalització en el termini 
de tres mesos. 
 
En base als anteriors antecedents, ambdues parts 
 
CONVENEN 
 
Primer.- El senyor Luque, en la representació que ostenta, cedeix a l’Ajuntament 
de Sant Vicenç de Montalt la superfície necessària del PMU 3 ‘Baix Poble’ perquè es 
pugui executar l’obra d’urbanització del vial de connexió del carrer del Montseny amb 
el carrer Costa Daurada, així com la zona verda ubicada al sud de l’esmentat vial i que 
s’assenyalen amb els números 1 i 2 al plànol adjunt a aquest conveni com a document 
número 2. 



 

 
Segon.- Que l’esmentada connexió mantindrà l’amplada del carrer del Montseny 
i l’allargada necessària fins al seu entronc amb el carrer Costa Daurada, d’acord amb 
el plànol de secció adjunt com a document número 3 a aquest conveni. 
 
Tercer.- Per la seva part, amb la signatura d’aquest conveni, l’Ajuntament de 
Sant Vicenç de Montalt assumeix les següents obligacions amb total indemnitat de la 
propietat: 
 

 Tancament perimetral de la finca número 1 del plànol adjunt com a document 
número 4, en el ben entès que la zona verda no cedida en aquest acte i situada 
per sobre del vial a urbanitzar és compresa a la finca número 1 i en 
conseqüència el perímetre a tancar la comprèn tal com indica la línea blava del 
plànol 04, mitjançant pals metàl·lics i malla idèntics als existents en aquests 
moments a la finca però fixats al sòl amb daus de formigó. 

 Formació d’un accés simple de l’amplada d’un dels elements de tancament 
sense fixar amb formigó i tancat amb cadenat de la propietat. 

 Pel que fa a la finca número 2 del plànol adjunt com a document número 4 i al 
seu tancament a zona pública, els serveis de l’Ajuntament procediran al 
tractament necessari de la tanca vegetal segons instruccions de la propietat. 
Finalitzat aquest tractament, el tancament perimetral d’aquesta finca 
correspondrà a la propietat. 

 Donar per complert el deure de cessió obligatòria pel que fa a la superfície 
cedida i com a bestreta de la total que haurà de fer efectiva, la propietat, en el 
moment d’execució del PMU 3. 

 Reserva de la superfície cedida com a bestreta i superficiada en el plànol 
número 02 adjunt  en un total de 775,90 m2 (248,50 m2 de vialitat més 527,40 
m2 de zona verda, total 775,90 m2) i de l’aprofitament corresponent a favor de 
la propietat cedent: CONSTRUCCIONES LUQUE NÚÑEZ, S.A., a quin efecte 
l’Ajuntament cessionari atorgarà l’acta d’ocupació i el certificat del contingut 
d’acord amb l’establert a l’article 156.d) del Decret legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost, amb aplicació de les determinacions de la legislació hipotecària en la 
matèria. 

 Com a bestreta de les obres d’urbanització que la propietat haurà d’executar 
pel PMU, es dona per complert el deure d’urbanització, d’acord amb els 
següents paràmetres: 
 La totalitat de la zona verda cedida i assenyalada amb el número 2 en el 

plànol número 2. 
 Atenent l’atalusament que caldrà executar per a la urbanització del vial, 

s’entendrà com a urbanització executada a bestreta la part de vial 
actualment ja executada més la part del vial realment executada per part 
de l’Ajuntament amb excepció del talús que, tot i entendre’s cedit, queda 
exclòs d’urbanització i inclòs en el tancament de la finca d’acord amb la 
secció longitudinal B del plànol 3. 

 L’Ajuntament deslliura la propietat de qualsevol responsabilitat urbanística tant 
pel que respecta les cessions com l’obra d’urbanització detallada en aquest 
punt en el moment d’execució del PMU 3 i respecte el tancament perimetral fins 
aquell moment. 



 

 Tramitar l’expedient de parcel·lació necessari per a la segregació de les 
cessions de la finca matriu i tramitar i fer efectiu el pagament de la inscripció de 
les cessions al Registre de la Propietat així com la modificació de la titularitat 
de les superfícies cedides al Cadastre. 

 
Quart.- Amb la signatura d’aquest conveni, cessarà en la seva vigència el 
conveni subscrit entre el senyor Luque i l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt per a 
la cessió de la seva propietat per destinar-la a aparcament gratuït. De manera 
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, en els termes abans expressats, procedirà 
immediatament al tancament perimetral de la finca i a la formalització de l’acta 
d’ocupació. 
 
Cinquè.- Aquest conveni, per la seva condició de document urbanístic, es regeix 
per allò que es preveu als articles 8.3 i 104 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost 
juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme i als articles 25 i 26 del 
Reglament de la Llei d’Urbanisme aprovat per DECRET 305/2006, de 18 de juliol: 

Sisè.-  L’eficàcia d’aquest conveni es produirà al dia següent de la seva 
signatura. 
 
Llegit aquest document i trobat conforme, el signen ambdues parts en el lloc i la data a 
dalt especificats. 
 
 

 
ACTA D’OCUPACIÓ 
 
 
A Sant Vicenç de Montalt a les 10 hores del dia 11 d’octubre de 2012. 
 
Compareixen, d’una banda, el Sr. Alcalde D. Miquel Àngel Martínez i Camarasa 
en representació de l’Ajuntament, amb l’assistència del Secretari, D Francesc 
Ortiz i Amat que dóna fe de l’acte, amb la presència del Tècnic municipal i, de 
l’altra banda, D.JUAN LUQUE NUÑEZ, proveït del D.N.I. número 25.267.209-F, 
i domiciliat al carrer Narcís Monturiol, 71-81 de Vilassar de Mar,que actua en la 
seva qualitat d’administrador de la mercantil CONSTRUCCIONES LUQUE 
NUÑEZ, S.A., amb C.I.F., número A-58262924   i domicili fiscal a carrer Narcís 
Monturiol, 71-81, Vilassar de Mar, als efectes de prendre possessió, mitjançant 
el procediment d’ocupació directa previst en l’article 156 del Decret Legislatiu 
1/2010, de 3 d’agost juliol, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
d’Urbanisme, de la parcel·la de la superfície necessària del PMU 3 ‘Baix Poble’ 
perquè es pugui executar l’obra d’urbanització del vial de connexió del carrer 
del Montseny amb el carrer Costa Daurada, així com la zona verda ubicada al 



 

sud de l’esmentat vial i que s’assenyalen amb els números 1 i 2 al plànol adjunt 
a aquesta acta com a document número 1 i amb una superfície en total de 
775,90 mts2.. 
 
PRIMER. L’ocupació directa afecta, en part, les finques següents: 
 
1.- Finca registral 711: PIEZA DE TIERRA solar, en término de Sant Vicenç 
de Montalt, calle Costa Daurada, señalada con el número veinticuatro; de 
superfície después de varias segregaciones practicadas cinco mil setenta 
metros setenta y nueve decímetros cuadrados . LINDA, al frente, calle Costa 
Daurada; por la derecha entrando, parte con calle del Maresme y parte con 
finca de Leopoldo Domenech; por la izquierda, parte con finca de comunidad 
de Propietarios y parte con finca de Telefónica; i por el fondo, parte con finca 
de Leopoldo Domenech, parte con la finca registral 1104, parte con la finca de 
Telefónica y parte con centro geriátrico. 
 
Pertany a la mercantil ‘CONSTRUCCIONES LUQUE NUÑEZ, S.A., amb NIF 
A58262924, per compra als germans Mercedes, Agustín y Fernando Abril 
Guilleminot en escriptura autoritzada pel Notari de Vilassar de Mar, el senyor 
Albert Domingo i Castellà, el 29 de juliol de 2005. 
 
Inscrita al Registre de la Propietat número 4 dels de Mataró, al foli 211, del tom 
3481, llibre 159 de Sant Vicenç de Montalt. 
 
2.- Finca registral 1104: PORCIÓN DE TERRENO solar, sito en Sant 
Vicente de Montalt, partida Mas Vall de Sotarriba, de superfície cuatrocientos 
setenta y cinco metros cuadrados, iguales a doce mil trescientos veintidos 
palmos cincuenta céntimos de palmo cuadrados. Linda, por su frente, con calle 
en proyecto; por la derecha e izquierda entrando y fondo, con resto de finca de 
que se segregó. 
 
Pertany a la mercantil ‘CONSTRUCCIONES LUQUE NUÑEZ, S.A., amb NIF 
A58262924, per compra als germans Mercedes, Agustín y Fernando Abril 
Guilleminot en escriptura autoritzada pel Notari de Vilassar de Mar, el senyor 
Albert Domingo i Castellà, el 29 de juliol de 2005. 
 
Inscrita al Registre de la Propietat número 4 dels de Mataró, al foli 208, del tom 
3481, llibre 159 de Sant Vicenç de Montalt. 
 



 

Ambdues finques estan gravades amb una càrrega de servitud de pas d’aigua 
a favor de la finca número 883, d’acord amb l’escriptura autoritzada pel Notari 
de Barcelona, senyor Diego Pombo, de data trenta de juny de mil nou-cents 
seixanta. 
 
SEGON. En tractar-se d’un PMU en sòl urbá i assignar-se l’aprofitament net 
sobre les finques susceptibles d’edificació, a les cessions obligatòries no se’ls 
assigna aprofitament urbanístic, malgrat tot, en aplicació de la clàusula tercera 
del conveni de cessió, el cedent es reserva, i l’Ajuntament accepta, qualsevol 
aprofitament que, en desenvolupament urbanístic o per qualsevol altra figura, 
es pogués atorgar a les finques objecte de cessió, 
 
TERCER.- Que la Comissió Informativa d’Urbanisme de l’Ajuntament de Sant 
Vicenç de Montalt, en sessió de data 12 de setembre d’enguany, va informar 
favorablement l’expedient d’ocupació directa de les finques objecte d’aquesta 
acta. 
 
QUART.- Que, amb la signatura del conveni de cessió i aquesta Acta 
d’ocupació, es dóna per resolt l’expedient incoat a l’efecte de l’ocupació directa. 
 
CINQUÈ. Que el contingut d’aquesta acta i del conveni signat serà presentat al 
Ple en el primera sessió que se celebri per a la seva ratificació. 
 
 
En conseqüència, es procedeix a efectuar en aquest acte l’ocupació dels 
terrenys descrits sota les condicions de reconeixement i atribució de 
l’aprofitament urbanístic que li correspongui com a propietari del terreny ocupat, 
el qual dret, en cas de donar-se, d’acord amb el pacte segon, es farà efectiu en 
el PMU expressat amb anterioritat, i als efectes del qual s’expedirà la 
corresponent certificació administrativa d’acord amb allò que estableix l’article 
215.8 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la 
Llei d’Urbanisme. 
 
Així mateix, es fa constar que es remetrà al Registre de la Propietat de Mataró 
certificació de la present Acta, acompanyada del plànol corresponent, per a la 
inscripció de la superfície ocupada a favor de l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt 
 
I donant-se per acabat l’acte, es redacta l’Acta que subscriuen els presents. 
 



 

 
 
NOVÈ. PROPOSTA D’ACORD, PER AL PLE MUNICIPAL D’OCTUBRE DE 
2012, I RELATIVA A IMPLANTAR EL “CAMÍ ESCOLAR SEGUR”  I QUE 
PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DE 9SV PER A LA SEVA APROVACIÓ 
AL PLE MUNICIPAL. 
 
Pren la paraula la senyora Maria Villalta Morro, regidora de 9SV, qui llegeix la 
seva proposta d’acord, que es transcriu tot seguit: 
 
““El Camí Escolar Segur és una iniciativa que s’ha portat a terme a diferents 
poblacions europees i de Catalunya i que pretén promoure i facilitar que els 
infants vagin a l’escola a peu i de manera autònoma, és a dir, sense 
l’acompanyament dels adults. Es tracta d’una via i xarxa d’accés preferent a la 
escola, escollida entre aquells recorreguts més utilitzats per l’alumnat, on 
s’assegura una alta seguretat i confortabilitat als vianants. 

 
Els principals objectius de la iniciativa són la consecució d’un model de 
mobilitat sostenible i l’assoliment d’una major seguretat als carrers dels nostres 
pobles i ciutats. 
 
D’una banda, es pretén apostar pels transports no motoritzats a peu i en 
bicicleta per tal de recuperar el caràcter cívic dels carrers com a llocs no només 
de pas, sinó també de trobada i d’esbarjo. 
 
D’altra banda, quant a la seguretat, cal assenyalar que el sentiment de 
perillositat provocat pel trànsit és un dels principals motius dels pares per negar 
als seus fills i filles la possibilitat de desplaçar-se sols. Per aquest motiu esdevé 
necessari no tan sols disminuir l’accidentabilitat de l’espai públic, sinó sobretot 
aconseguir augmentar la confiança dels adults respecte la seguretat dels 
carrers. 
 
A Sant Vicenç de Montalt els infants entre 6 i 12 anys constitueixen un tant per 
cent important de la població; per tant les actuacions que s’encaminin a millorar 
la mobilitat d’aquesta grup d’edat comportarà també millores per el conjunt de 
la població santvicentina, incloent les persones amb problemes de mobilitat. 
 
En definitiva, el procés d’elaboració i implantació d’un itinerari escolar segur ha 
de aconseguir implicar infants, famílies, escoles, ampa’s, Administració local, 
comerços i associacions. Cada agent tindrà un paper diferent, i serà 
l’Administració local l’encarregada d’implantar el projecte de millora. 
 
Com exemple de compromís ciutadà de participació, en moltes implantacions 
del camí escolar, la mesura s’acompanya d’una campanya de sensibilització 



 

entre els comerciants perquè les botigues –lliurant un distintiu– formin part 
activa del camí i serveixin de «punt de referència» dels menors si tenen algun 
problema durant el recorregut. 
 
Deu anys d’experiència de camins escolars segurs, a diverses poblacions 
catalanes, han reduït de manera significativa el nombre i la gravetat dels 
accidents i al mateix temps han mobilitzat l’atenció, la capacitat d’observació i 
de proposta de nens, pares i de joves convertint-se en un procés de 
participació dels principals actors implicats. Així han nascut altres projectes a 
Catalunya com «A escola sols i segurs!», «Carrers per als nens, carrers per a 
tothom», «Autònoms en la mobilitat, actius en la seguretat», « Bus a peu» etc. 
A Sant Vicenç de Montalt, en els darrers anys també s’han estudiat i 
desenvolupat diversos projectes de mobilitat i de seguretat vial amb una bona 
acollida per part dels i les participants. La Diputació, La Generalitat i el Consell 
Comarcal disposen de línies de subvenció que fomenten projectes d’aquesta 
naturalesa. És per això que la seva implantació de manera més continuada 
s’ha d’establir dins d’aquest marc pressupostari. 
 
L’objectiu de la moció que avui presentem al Ple és que l’Ajuntament coordini el 
projecte conjuntament amb la implicació de tots els agents socials, tècnics i 
educatius de la nostra ciutat per la creació dels Camins Escolars Segurs a la 
nostra vila i al mateix temps cerqui els recursos necessaris per a tirar endavant 
aquesta iniciativa i un cop obtinguts, coordini la seva implantació amb la resta 
d’actors i agents implicats. 
 
Es sol·licita al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
PRIMER.- Que l’ajuntament de Sant Vicenç de Montalt i conjuntament amb les 
Ampas’s, la resta dels agents socials i cossos de seguretat de la nostra vila, 
estudiï i coordini la implantació del Camins Escolars Segurs de forma gradual a 
partir del proper curs escolar. Les escoles interessades hauran de formar una 
comissió de treball que serà la interlocutora de l’ajuntament en tot el procés. 
 
SEGON.- A fi d’obtenir el finançament necessari per el desenvolupament 
d’aquest projecte l’Ajuntament cercarà subvencions de la Diputació, Generalitat 
de Catalunya, ICAEN (Institut Català d’Energia), Consell Comarcal, etc.. que 
cobreixin el cost que pugui representar. 
 
TERCER.- En una segona fase estudiar la creació de la figura de l’agent cívic 
perquè, de manera coordinada, complementi la tasca actual que realitza la 
Policia Local, per regular les entrades i sortides dels centres escolars. 
 
CINQUÈ.- Traslladar aquests acords als Consells Escolars, a les Ampa’s de les 
escoles, als comerciants, i a les respectives associacions veïnals.” 
 
La senyora Villalta comenta que no és gaire car. 



 

 
La senyora Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP, creu que és una 
actuació que no representa un gran cost econòmic i que la veu interessant, per 
la qual cosa hi votarà a favor. 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Mobilitat, manifesta que l’Equip 
de Govern hi està a favor i a més a més porta temps treballant-hi. En aquest 
sentit, ja s’ha portat a terme algunes actuacions. No obstant, discrepen en 
alguns aspectes de la proposta i manifesten que en el cas que es facin algunes 
modificacions en ella, hi votaran a favor. Es tractaria d’aprovar el següent: 
 
PRIMER: Que el CEM ( Consell Escolar Municipal ) una vegada constituït, 
elabori una proposta de millora dels camins escolars, conjuntament amb l’àrea 
de mobilitat i els Serveis Tècnics de l’Ajuntament. 
 
SEGON: A fi d’obtenir el finançament necessari per el desenvolupament 
d’aquest projecte l’Ajuntament cercarà subvencions de la Diputació, Generalitat 
de Catalunya, ICAEN (Institut Català d’Energia), Consell Comarcal, etc.. que 
cobreixin el cost que pugui representar. 
 
TERCER: En una segona fase, a partir de la creació del Cos de Voluntariat, 
estudiar la creació de la figura de l’agent cívic perquè, de manera coordinada, 
complementi la tasca actual que realitza la Policia Local, per regular les 
entrades i sortides dels centres escolars. 
 
QUART: Traslladar aquests acords als equips directius dels centres educatius, 
al Consell Escolar i a les Ampa’s dels centres. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, mostra la seva conformitat. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar la nova proposta consensuada, que 
tindrà la mateixa part expositiva però modificant el terme “ciutat” per poble i la 
part dispositiva, d’acord amb el text transcrit pactat. 
 
 
DESÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 

- La senyora Glòria Aymerich Gázquez, Regidora del PP, pregunta al senyor 
Robert Subiron, regidor d’Esports, si considera que la gestió que s’està duent a 
terme respecte al Club de Futbol és l’adequada, ja que enguany ha 
desaparegut l’equip juvenil i s’observa un descontentament general. Al mateix 
temps, demana qui s’encarrega de gestionar el bar de l’entitat, ja que han 
ampliat l’horari fins a oferir una continuïtat del servei com el bar de la piscina. 



 

Respon el senyor Subiron, afirmant que actualment hi ha un conveni signat 
amb el Club de Futbol Santvicentí, on s’estableix que l’ajuntament només 
s’encarrega de gestionar tot el que faci referència al terreny. D’altra banda, tot 
el que correspon a la gestió del club pròpiament dita, així com també el bar de 
l’entitat, ho gestiona el propi club. Certament hi ha hagut un problema d’horari, 
ja que el conveni signat estableix que el bar ha d’estar obert mentre hi hagi una 
activitat esportiva i darrerament s’ha trobat que no s’està complint aquest 
horari. S’està parlant amb el Club per tal de regularitzar aquesta situació. 

- El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, demana quina és la 
normativa que actualment se segueix al municipi per concedir subvencions, ja 
que darrerament s’han donat dos casos: una activitat esportiva dels xurribikers i 
la participació d’un membre de Montaltrek a una marató.  

Respon el senyor Robert Subiron informant que, en el cas de la marató, va 
entrar per registre una proposta a l’ajuntament perquè el municipi participés a 
una marató de gran repercussió, per tant l’ajuntament va decidir col·laborar-hi 
amb una partida de protocol. Bo i així, si el nombre d’instàncies per col·laborar 
augmenta s’hauran d’establir uns criteris per decidir en quins casos es 
col·labora. 

- El senyor Antoni José Casas, regidor de 9SV, pren la paraula per demanar 
que es col·loqui més enllumenat a l’entrada de la urbanització del golf de Sant 
Vicenç de Montalt. Al mateix temps, suggereix que es modifiqui la normativa de 
construcció a l’esmentada zona per no admetre més murs fets amb pedra seca 
ja que en els casos que s’ha emprat aquest mitjà, la vegetació i la sorra 
envaeixen la via pública. També suggereix que no s’admetin més edificacions 
amb teulada metàl·lica, ja que causa un impacte ambiental negatiu.  

- Així mateix, el senyor José demana al regidor d’Obres i Serveis Municipals 
que es revisi el degoteig d’aigua que hi ha a la Riera del Gorg, concretament 
als punts de l’Escola Bressol i l’Escola Sant Jordi, ja que això comporta que es 
formin tolls d’aigua a la Riera que els vilatans han de trepitjar per creuar el pas 
zebra.  

Respon el senyor Subiron afirmant que aquesta aigua surt dels parterres que hi 
ha al carrer Josep Brunet. Està previst revisar els desaigües de la zona i 
empalmar-los amb el clavegueram. 

- El senyor Antoni José Casas demana informació sobre el tractament que es 
va fer als arbres del municipi el passat més de juliol. Set hores abans de 
realitzar el tractament es va distribuir uns fulletons informatius on es 



 

recomanava tancar finestres i no menjar cap fruit dels arbres en qüestió, ja que 
el tractament que s’hi aplicava és verinós. Davant la queixa que ell mateix va 
formular per correu electrònic, el senyor Subiron va respondre-li que en futures 
ocasions es notificaria millor, però que, de tota manera, el tractament esmentat 
no és perjudicial per a les persones. 

Respon la senyora Lluïsa Grimal Colomé, regidora de Sanitat, afirmant que 
aquest tractament no és perjudicial per a les persones i que ja se n’informa a la 
pàgina web, tot i que, efectivament, el passat juliol es va avisar amb fulletons  
poca anticipació, a més aquets fulletons contenen informació  contradictòria.  

La Sra. Grimal especifica que són productes que no són perjudicials per a la 
salut, però sí que es prenen mesures preventives, que és el que s’informa a la 
pàgina web. Quant a l’època en què s’ha de realitzar aquest tractament, és 
recomanable que es faci a la primavera quan surt la fulla, i a l’estiu. 

- Tot seguit, el senyor Antoni José, regidor de 9SV, demana que es netegi o es 
col·loqui una tanca al tros de vorera que hi ha sense asfaltar a l’Avinguda de les 
Bilbenyes, ja que en aquella zona s’hi acumula una gran quantitat de brutícia i 
excrements de gossos.  

Respon el senyor Subiron fent constar que aquell tros de vorera es tracta d’un 
terreny privat que correspon al propietari urbanitzar-lo, si bé l’ajuntament 
intentarà sanejar-lo i arreglar-lo. 

- A continuació, el senyor José demana que es realitzi una neteja amb 
profunditat del Parc dels Germans Gabrielistes, ja que malgrat la feina que s’hi 
està fent, la brutícia que s’hi acumula és considerable,  

Respon el senyor Robert Subiron comentant que hi ha tres membres de la 
Brigada que estan fent un curs actualment, la qual cosa fa que les tasques de 
manteniment i neteja s’hagin de repartir entre els membres restants, per tant 
s’està fent tot el que és possible. 

 

- El senyor Antoni José Casas demana en quin estat es troba la concessió dels 
horts municipals per a la gent gran.  

Respon el senyor Robert Subiron, regidor d’Obres i Serveis Municipals, per 
explicar que efectivament se n’ha retardat la concessió ja que havien 
desaparegut les fustes que limitaven els terrenys que corresponen a cada hort. 
La propera setmana hi ha una reunió per parlar-ne i que hi ha tres peticions 
noves. 



 

- El regidor de 9SV, Antoni José Casas, proposa que es  faciliti un petit espai 
en el nucli antic per la gent gran, perquè hi puguin passar estones com les que 
es passen al banc de Can Cinto, cosa que durant l’hivern se’ls complica i per 
desplaçar-se al Centre Cívic els representa un inconvenient. Pregunta  al 
regidor de Benestar Social Lluís Bisbal Pujol, com té el seu compromís 
electoral de crear un centre de dia per la gent gran al nucli antic. 

- Respon el senyor Lluís Bisbal Pujol, regidor de Benestar Social, respon que 
les tècniques de benestar social s’ho van estar estudiant i es va arribar a la 
conclusió que era força complexa la instal·lació d’aquest centre. Bo i així, 
s’acorda tornar-ho a plantejar i donar una resposta concreta al proper ple. 

- El senyor José pregunta si s’han realitzat gestions per canviar el semàfor que 
hi ha a la sortida de la Nacional II, o per construir-hi una rotonda degut a les 
llargues cues que s’hi originen.  

Respon el senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Mobilitat, afirmant que la 
proposta de construir la rotonda ja s’ha demanat a Carreteres, ja que executar-
la és competència seva, com també ho és regular els temps de l’estat dels 
semàfors. Ara bé, canviar els semàfors és competència de l’Ajuntament. 
Respecte al semàfor en qüestió, el problema que hi ha és que la gent cada cop 
passa menys per l’autopista per estalviar el peatge, la qual cosa forma una cua 
considerable al semàfor, que té una durada de 50 segons, amb l’agreujant que 
el que para la sortida a la nacional té una cèl·lula que, si no detecta cap cotxe, 
el semàfor no canvia. Actualment hi ha pendents les propostes per canviar dos 
grups semafòrics: el de la Nacional II i els de l’avinguda de Montaltnou, a 
l’alçada del camp de futbol. Pel que fa a la construcció de la rotonda, Foment 
ha respost que no disposen de fons econòmic per finançar-ho, per la qual cosa 
ho hauria de finançar l’Ajuntament. D’altra banda, la construcció d’aquesta 
rotonda comportaria la invasió d’una propietat privada. S’ha parlat amb el 
propietari afectat sense arribar a cap acord. 

 

Tot seguit, el senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, demana que es 
posi èmfasi en què, al semàfor que hi ha a la sortida cap a Llavaneres, quan 
hagi de creuar un vianant es premi el corresponent botó, augmentant així la 
durada del semàfor i evitant les caravanes que s’hi originen, fent passar els 
vianants pel pas subterrani que hi ha.  



 

Respon senyor Clofent afirmant que, actualment, l’esmentat pas subterrani no 
està adaptat, però que es poden destinar més recursos per tal d’adaptar-lo i 
facilitar-ne l’accés per part dels vianants. 

- El senyor Antoni José sol·licita que es duguin a terme les gestions 
necessàries per canviar la ubicació de la parada del bus que actualment es 
troba a la zona de Can Cinto per ubicar-la a l’aparcament de Can Mora, tal  i 
com el seu grup ho portava al programa electoral. L’alcalde respon que es 
tracta d’un aparcament privat, al que respon el Sr. José que hauria de ser 
aparcament municipal, en tot cas critica que on està la parada actual és 
antiestètic i que no és normal, que es parli amb els propietaris per arribar a 
acords. 

Demana també el Sr. Jose que es  revisi i canalitzi el desaigüe que hi ha a la 
zona verda de la Plaça de l’Església i  que es retirin els cartells de la plaça per 
posar els contenidors.  El Sr. Alcalde manifesta que encara falten tres o quatre 
mesos per poder reirar-los..  

- El senyor José demana informació sobre l’estat en que es troben els 
habitatges socials que s’havien d’edificar al Passeig de Sant Joan. i pregunta si 
ja es poden retirar els cartells que hi ha al  darrera  dels contenidors. El Sr. 
Alcalde manifesta que encara falten tres o quatre mesos per poder reirar-los.. 

El senyor Secretari respon que s’estan duent a terme les gestions notarials 
pertinents per tal de poder començar l’execució d’obres. Si la propera setmana, 
quan tota la documentació estigui llesta, el dret de superfície quadra amb el 
que va donar l’Ajuntament, es procedirà a signar els documents corresponents. 

- El senyor Antoni José Casas recorda que el contracte que es va firmar per la 
finca de Can Delas vencia a final del mes d’octubre.  

Respon el senyor Secretari fent constar que el contracte es pot allargar fins al 
mes de desembre, tal com es va fer constar a la Notaria. Si en el termini fixat 
no s’han complert les condicions establertes en el contracte, es procedirà a 
aplicar les sancions que hi ha previstes a l’escriptura pública. 

 

-El Sr. Alcalde pren la paraula per llegir una pregunta formulada pel Sr. Antoni 
José Casas amb el següent contingut: 

“Exposo.  



 

Que  el passat 10 d’octubre em vaig reunir amb el regidor d’urbanisme, el 
senyor Enric Miralles i amb el cap dels Serveis Tècnics d’aquest Ajuntament, el 
senyor Antoni Fajardo. I que tots dos em van informar d’una forma molt clara i 
entenedora de diferents temes urbanístics pels que jo em vaig interessar i que 
un d’aquests temes va ser la Urbanització Supermaresme. 

Fins aquest moment, tenia entès que l’Ajuntament no havia fet la recepció de 
dita urbanització. Quan alguna vegada m’havia interessat per aquest tema, ja 
que mai he entès per què l’Ajuntament no feia aquesta recepció, se’m deia que 
existia un conveni entre ambdues parts, l’Ajuntament i Supermaresme. Mai se 
m’ha detallat exactament en què consistia aquest conveni, se’m donava a 
entendre que mentre el Supermaresme es fes càrrec dels manteniments de la 
urbanització, l’Ajuntament no faria res per obtenir la corresponent recepció. 

En la reunió esmentada, el dia 10, em vaig tornar a interessar sobre dita 
urbanització, volia saber quina era la seva situació actual, davant la meva 
sorpresa, se’m va informar que la recepció de la Urbanització Supermaresme ja 
fa molts anys que es va fer. En un ple de l’any 1983, i que com és lògic consta 
en l’acta d’aquest ple de fa quasi 30 anys i que hi consta tota la informació 
sobre els informes tècnics favorables necessaris per dita recepció. 

Sol·licito 

Que m’informin en el proper Ple d’aquest mes d’octubre, de quina és la 
situació d’aquesta urbanització en referència a tot l’exposat i que em facin 
entrega per escrit de les següents preguntes i documents: 

- Certificat conforme la Urbanització Supermaresme està recepcionada i és 
municipal. 

- Còpia de l’acta del Ple de 1983 o de l’any que correspongui on hi consti 
l’aprovació de la recepció de la Urbanització Supermaresme. 

- Còpia de tots els informes favorables per poder fer aquesta recepció. 

- Còpia, en el cas que n’hi hagi, d’algun conveni signat entre l’Ajuntament i 
Supermaresme. 

El que entenc és que entre tots plegats, Govern i Oposició, tinguem clar quina 
és la situació verdadera d’aquesta urbanització, perquè encara que es deia, ja 
fa uns quants anys, que era una de les millors urbanitzacions d’Europa, 
aquesta urbanització no disposa de xarxa de clavegueram, i el que vol evitar 
aquest regidor és que no ens trobem en cap moment que, aquesta urbanització 
pugui ser una càrrega econòmica que la tinguem que pagar entre tots els 



 

vilatans per no haver fet una recepció ben feta en el seu moment, una recepció 
que complís tots els paràmetres reglamentaris necessaris urbanísticament. És 
per això que els demano tota la informació amb la màxima transparència i 
claredat, perquè entre tots puguem entendre quina és la vertadera situació per 
trobar la millor solució.” 

 

 

El Sr. Alcalde li contesta dient que la Urbanització està recepcionada, és 
municipal i que actualment hi ha un pacte verbal pel qual ells es mantenen la 
urbanització. 

Pren la paraula el senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme, llegint  i 
entregant al Sr. José còpia del certificat del Ple de 1990  dient-li que, en el 
moment en què es va votar la recepció de la Urbanització esmentada en un Ple 
municipal, l’actual regidor de l’oposició, senyor Antoni José Casas, formava part 
de la Junta de Govern de l’Ajuntament i va votar a favor. 

El senyor Antoni José replica que si va votar a favor es perquè el devien  
“enredar”. Comenta que segur que hauria d’haver  una Junta de Govern en què 
ell no hi era i uns informes favorables dels tècnics,  però en cap moment,  
mentre era regidor, va tenir consciència d’haver votat aquesta recepció,  a més,  
en vint anys se’l va informar que l’esmentada urbanització NO estava 
recepcionada i que tenia caràcter privat, es sent frustrat i decebut. 

El Sr. Miralles li clarifica que l’acta és d’un Ple i que posa que el set regidors de 
CIU varen votar a favor,  davant del que el Sr. José, mostra la seva estranyesa 
i manifesta que treballarà per d’esbrinar què va passar, i en tot cas, si es així,  
admet que es va equivocar. 

El Sr. Orts també manifesta la seva sorpresa envers la recepció d’aquesta 
urbanització, al que respon el Sr. Alcalde que també va ser una sorpresa pel 
mateix Govern, perquè ho desconeixien. 

El Sr. Miralles ofereix la seva voluntat de col·laboració per treballar 
conjuntament.  

El Sr. Arcos, explica que, en tot cas, si es va votar la recepció, és perquè hi 
havia tècnics que així ho recomanaven, i llegeix l’informe de l’arquitecte 
Municipal, Sr. Josa, i que figura a l’expedient, afirmant que tots els serveis 
urbanístics estaven en perfecte estat de conservació i funcionament, inclòs el 
del clavegueram.  



 

El Sr. José continua dient que s’hauran de realitzar les obres de la xarxa de 
clavegueram i que això tindrà repercussions econòmiques en l’Ajuntament per 
tal de no continuar contaminant els aqüífers.  El Sr. Alcalde li replica que 
comportarà un cost econòmic molt elevat a l’Ajuntament. 

El Sr. Orts pren la paraula dient que el que no es pot negar és que hi ha 
contaminació a les capes freàtiques, per tant, hi ha un problema ecològic greu 
que s’haurà de valorar i discutir amb seriositat per solucionar-lo. El Sr. Arcos 
reafirma que s’haurà de solucionar. 

El Sr. José manifesta que no entén com ha pogut passar, ja que  va fer 
actuacions en aquesta zona i se li va “esbroncar” per l’Alcalde del moment  tot 
dient que era privada, explicant que,   a partir del primer any i mig de legislatura 
va dimitir com a segon regidor d’urbanisme per no estar d’acord amb la política 
del Sr. Josa al no fer efectiva una proposta del Ple de l’Ajuntament de treure al 
Sr. Josa del càrrec d’arquitecte municipal. “Han de tenir el mateix tractament 
que la resta del poble i s’han de pagar el clavegueram,  

L’Alcalde replica que això ha estat així des de sempre i no s’han queixat els 
veïns, i l’ajuntament no te capacitat econòmica per afrontar aquesta despesa. 

El Sr. José continua manifestant que aquella urbanització és part del poble i 
s’ha se saber on són les zones verdes i equipaments, s’han de posar els 
cartells dels vials en català i amb l’escut de Sant Vicenç, s’han per posar bancs 
a les zones d’equipaments públics, i  s’ha de poder passejar  com per qualsevol 
altra zona del municipi. 

El Sr. Orts, en nom d’Esquerra-Entesa, vol deixar constància de la seva 
preocupació i que és un tema que caldrà abordar. 

El Sr. Arcos, en nom de 9SV, vol deixar constància que s’assabenten en aquest 
moment de la recepció de la urbanització. 

El Sr. Alcalde, en nom i representació de CIU, vol fer constar que la recepció 
definitiva d’aquesta urbanització es va fer quan el Sr. Antoni José Casas estava 
al Govern. 

El Sr. Antoni José manifesta que quan estava al Govern de Convergència li 
varen “enredar i enganyar en diverses ocasions”, dubta que assistís a aquella 
sessió plenària, i que mai ha aprovat una cosa així voluntàriament. 

El Sr. Lluís Bisbal Pujol, en nom del PSC, demana que es trobi un consens, 
saber de quina quantitat s’està parlant, negociar amb Supermaresme i després 



 

decidir. Manifesta que moltes vegades ha votat assumptes en què tenia 
seriosos dubtes, però que, quan es vota, s’ha de ser totalment responsable. 

El Sr. José assumeix la responsabilitat i reitera que el varen enredar,    però no 
per això, deixarà de treballar en aquets tema i veure què va passar, buscar un 
consens i solucionar el tema. 

La Sra. Glòria Aymerich Gázquez, en representació del PP, es suma a la 
iniciativa de trobar un consens per solucionar-ho. 

- El senyor José sol·licita informació sobre quants recursos hi ha presentats al 
contenciós administratiu contra el POUM aprovat recentment, els motius 
d’aquests recursos i la ubicació a què correspon cada recurs.  

EL Sr, Enric Miralles li fa entrega d’un llistat amb els contenciosos dels quals es 
té constància. 

- El senyor Jordi Castaños demana si hi ha alguna denúncia o demanda contra 
l’ajuntament en el contenciós administratiu i que, en cas afirmatiu, es faciliti un 
informe dels casos que actualment hi hagi en curs.  

El senyor Secretari informa que actualment hi ha una petició de danys i 
perjudicis per presumpte incompliment d’un conveni del POUM. 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretari, aquesta acta. 

El Secretari                 Vist i plau,    
    L’alcalde president 


